

Title (en)

Packaging carton.

Title (de)

Verpackungskarton.

Title (fr)

Carton d'emballage.

Publication

EP 0031733 A1 19810708 (FR)

Application

EP 80401170 A 19800808

Priority

FR 7931233 A 19791220

Abstract (en)

Packaging carton of the type in which the lateral faces (2) and the front faces (3) are articulated on the base, and at least one of the front faces comprises at its edge opposite the base an extension (4) which can be folded back parallel to this base and is equipped with at least one flap (5) capable of being folded back and fastened at the level of its corner opposite the base and a projection which interacts with a notch (10) made in the extension of the adjacent front face and locks this extension in its position parallel to the base. <IMAGE>

Abstract (fr)

Carton d'emballage, du type dans lequel les faces latérales (2) et les faces frontales (3) sont articulées sur le fond, et au moins l'une des faces frontales comporte à son bord opposé au fond un prolongement (4) qui est repliable parallèlement à ce fond et est muni d'au moins un rabat (5) apte à être replié et fixé au niveau de son coin opposé au fond une saillie qui coopère avec une encoche (10) ménagée dans le prolongement de la face frontale adjacente et bloque ce prolongement dans sa position parallèle au fond.

IPC 1-7

B65D 5/00

IPC 8 full level

B65D 5/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 5/003 (2013.01)

Citation (search report)

GB 911090 A 19621121 - REED CARTONS LTD

Cited by

NL1023038C2; US4860948A; FR2659063A1; BE1007013A3; FR2658788A1; BE1007012A3; FR2611658A1; BE1001070A5; US6935504B2; WO2004085285A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0031733 A1 19810708; DK 322580 A 19810621; FR 2471922 A2 19810626; FR 2471922 B2 19860530

DOCDB simple family (application)

EP 80401170 A 19800808; DK 322580 A 19800725; FR 7931233 A 19791220